
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 20. august 2021

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål BY
Det fremgår af ministerens svar på MOF alm. del spørgsmål 1410, at Vildtforvaltningsrå-
det i marts i forlængelse af den nuværende ulveforvaltning kom med et bud på en ny
forvaltningsplan, og at ministeren grundlæggende er enig med hovedbudskabet fra Vildt-
forvaltningsrådet om, at den måde ulven forvaltes på i Danmark løbende skal tilpasses.
Det fremgår yderligere, at ”Miljøministeriet ser nu nærmere på Rådets forslag, herunder
på mulig finansiering.” Vil ministeren redegøre for, hvor lang tid Miljøministeriet skal bruge
på at se på Rådets forslag, og oplyse, hvornår ministeren forventer at tage nye initiativer
på ulveområdet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V), Jacob Jensen (V), Pia Kjærs-
gaard (DF) og Lise Bech (DF).

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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